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Actielijst commissievergadering SOB Kalenderjaar 2015/2016/2017/2018/2019/2020

Datum raad Datum cie Onderwerp Toezegging Uitvoering
02.11.15 13.10.15

Rondvraag fractie VVD: 
verkeersveiligheid Neerhem en Oud-
Valkenburgerweg

Wethouder Vankan zegt dat op 1 december 
a.s. de nieuwe verkeersambtenaar begint. 
Hij wil graag - na ambtelijk vooroverleg - 
op korte termijn met het 
Leefbaarheidsoverleg Valkenburg Centrum 
in overleg treden om deze aandachtspunten 
te bespreken, te verdiepen en te 
verduidelijken.

Initiatief ligt op dit moment bij de 
bewoners.
(Kan eigenlijk van actielijst worden 
afgevoerd, maar blijft op verzoek van 
fractie VVD staan, aangegeven in 
commissie d.d. 20.09.16)
Op 22/08/2019 heeft er een gesprek 
plaatsgevonden met de bewoners van 
Neerhem en Oud Valkenburg. Een 
aantal mogelijkheden zijn besproken en 
zullen worden meegenomen in de 
Mobiliteitsvisie en het daaruit volgende 
Mobiliteitsplan.

19.12.16 29.11.16
Hondenuitlaat/losloop gebied Onderzoeken aanleg honden-

uitlaat/losloop gebied in kernen
Dit wordt doorgeschoven, planning is 
afhankelijk van beschikbare capaciteit.
We zijn inmiddels op zoek naar een 
stagiair(e) voor deze klus.

07.11.17
Onderwerpen n.a.v. voorstel college 
betreffende vaststellen programma-
begroting planjaren 2018-2021: 
Bergervliet

Op dit moment wacht het college op de 
vaststelling van de transformatie-opgave en 
de instructies van de provincie. Naar 
verwachting komt hier in de loop van 2018 
duidelijkheid over.

Het college heeft op 22.10.2019 een 
principebesluit genomen tot (onder 
voorwaarden) planologische 
medewerking aan de nieuwe plannen 
voor de Bergervliet. Inmiddels is een 
andere projectontwikkelaar voor dit 
project aangeschoven. De verwachting 
is nu dat er in de eerste helft van 2020 
een informele aanvraag zal worden 
ingediend.
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02.07.18 12.06.18
Voorstel college betreffende verkoop 
Kasteel Oost

Excursie: de wethouder stelt voor de 
locatie te bezoeken op het moment dat er 
meer duidelijk is over de invulling van de 
totale oostvleugel, maar misschien wil de 
wethouder sport de locatie nu bezoeken.

Cie 14/05: de wethouder heeft gehoord dat 
het passeren van de acte zo snel mogelijk 
zal gebeuren maar hij weet niet wat de 
exacte stand van zaken is. Hij zegt toe hier 
de commissie hierover bij te praten tijdens 
de volgende commissievergadering 

Dit zal mogelijk in 2020 plaatsvinden 
zodra er meer duidelijk is volgt 
afspraakverzoek via griffie.

Bespreekpunt cie SOB 11/06/19: met de 
koper is gesproken over zijn plannen. 
Het college heeft gevraagd of de koper 
zijn plannen in deze commissie wil 
toelichten. Op dat moment kan de 
koper ook ingaan op vragen vanuit de 
commissie. 
08/05/2020: de presentatie is 
doorgeschoven naar de eerstvolgende 
fysieke vergadering cie SOB.

Rondvraag fractie CDA inzake
rolschaatsbaan

Bij het afronden van het Centrumplan 
wordt de rolschaatsbaan in een staat 
teruggebracht. In welke staat het terrein 
wordt teruggebracht treedt de gemeente 
met de stichting in overleg. 

Cie 19/11: in verband met o.a. de 
werkzaamheden rondom het 
centrumplan is de rolschaatsbaan 
jarenlang gebruikt als parkeerplaats en 
opslagterrein. Inmiddels hebben er 
gesprekken plaatsgevonden met de 
huurder van het gebouw (Jeugdheim 
Achter de Erke) en er is 
overeenstemming over de wijze waarop 
het terrein er moet gaan uitzien. 
Omdat hier een stukje financiële 
dekking bij hoort wordt dit verder 
intern door het college afgehandeld.
De opdracht aan de aannemer is 
inmiddels verstrekt, uitvoering staat 
gepland voor april/mei.
Bespreekpunt cie SD 27/01/20: RIB 
19.69 Evaluatie 1 jaar JOP 
Rolschaatsbaan.
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08/05/2020: de werkzaamheden zijn 
afgerond op de groeninrichting na. Dit 
volgt nog afhankelijk van het seizoen.

11.02.19 22.01.19
Raadsinformatiebulletin (54) Stand van 
zaken sanering Villa Via Nova

De grond is nog niet helemaal afgevoerd en 
de gemeente moet de laatste rekeningen 
nog krijgen. Hierdoor kan de wethouder 
geen indicatie geven over hoeveel het gaat 
kosten. De wethouder zegt toe de raad 
hiervan in kennis te stellen zodra dit 
duidelijk is. De mogelijkheden om deze 
kosten te kunnen verhalen worden 
onderzocht.

08/05/2020: vanwege een mogelijk 
juridisch traject in deze casus beperken 
we ons hier tot een beschrijving van het 
proces en wordt er in het openbaar niet 
inhoudelijk op de zaak ingegaan. De 
sanering is geheel afgerond de 
totaalkosten zijn verwerkt bij de 
vaststelling van jaarrekening 2018. Of 
er kosten kunnen worden verhaald is 
helaas nog steeds niet inzichtelijk. 
Vanwege de complexheid van de casus 
wordt de Regionale Uitvoerings Dienst 
(RUD) ingeschakeld. Met de RUD wordt 
afgestemd of en zo ja hoe bepaalde 
stappen gezet kunnen worden. De 
vraagpunten die hierbij aan de orde 
komen zijn samen met de RUD 
geïnventariseerd.

09.12.19 19.11.19
Voorstel college betreffende vaststellen 
Woonvisie Valkenburg aan de Geul 2020-
2025

Zodra het actieplan is opgesteld 
(februari/maart 2020) komt het 
vertrouwelijk ter inzage te liggen. Het 
actieplan is een dynamisch document 
waarin de gemeente inspeelt op allerlei 
ontwikkelingen. Wethouder Vankan kan zich 
voorstellen dat er rondom elke commissie 
SOB (of misschien elke tweede commissie) 
een geactualiseerde versie van het 
actieplan vertrouwelijk ter inzage wordt 
gelegd zodat de commissie- en raadsleden 
op de voet kunnen volgen waar het college 

De Woonvisie is vast gesteld in de raad 
van 09/12. Het opstellen van het 
actieplan is ter hand genomen.
Inmiddels is er op initiatief van de 
wethouder een “Klankbordgroep 
Uitvoering Woonvisie” gevormd 
bestaande uit raads en/of 
commissieleden om periodiek de 
voortgang te bespreken. Het eerste 
overleg heeft plaatsgevonden op 29/03.
Dit actiepunt kan derhalve komen te 
vervallen.
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mee bezig is om uitvoering te geven aan de 
Woonvisie die hopelijk op 9 december 
wordt vastgesteld.

Voorstel college betreffende 
jaarprogramma duurzaamheid 2020

Wethouder Meijers zegt toe te vragen of de 
middelbare school bereid is aandacht te 
besteden aan duurzaamheid.

Stella Maris zal in gebouw niets meer 
doen aan verduurzaming nu ze stoppen 
in Valkenburg anders dan zuinig met 
water zijn en verwarming niet onnodig 
laten aan staan, aandacht in de lessen 
doen ze uiteraard wel blijven geven.

Raadsinformatiebulletin (55) Nationale 
Duurzame Huizen Route

Uiteraard vindt er nog een evaluatie plaats 
en daar wordt lid C. Rasenberg zeer nauw 
bij betrokken. Wethouder Meijers zegt toe 
contact op te nemen met die organisatie 
Nationale Duurzame Huizen Route en te 
kijken hoe de gemeente de evaluatie het 
beste vorm kan geven.

Dit heeft door Corona en 
capaciteitsgebrek even stil gelegen, 
wordt binnenkort weer opgepakt.

Gewestelijke aangelegenheden Aansluitend op hetgeen in de 
begrotingsvergadering is aangegeven deelt 
wethouder Vankan mee dat het lukt om 
uiterlijk in het tweede kwartaal van 2020 
een businesscase over het WIJland aan de 
raad voor te leggen.

Hier wordt aan gewerkt, genoemde 
termijn is haalbaar.
08/05/2020: door vertraging van 
aanlevering van benodigde gegevens 
door derde partijen is dit helaas 
vertraagd. Dit schuift op naar een 
volgende cyclus.

Rondvraag fractie PGP inzake 
bladblazers

Alle werkzaamheden van de ontzorger 
worden begeleid door een flora en fauna 
inspecteur. Daarnaast heeft de ontzorger 
een deskundige ecoloog in dienst. 
Wethouder Vankan zegt toe de vragen van 
de fractie PGP onder de aandacht te 
brengen van de flora en fauna inspecteur 
en de ecoloog.

Afgehandeld. Aandachtspunten 
zijn/waren al meegenomen in evaluatie 
en beleid ontzorgingscontract.

Rondvraag fractie VVD inzake QuickScan 
en het bus parkeren De Heek

De eerste signalen zijn niet positief maar 
de QuickScan wordt afgerond en de 
uitkomsten daarvan worden ter inzage 
gelegd.

25/02/20: stukken liggen ter inzage in 
de fractiekamer. Dit actiepunt kan 
derhalve komen te vervallen.
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17.02.20 27.01.20
Brief (263) van mevrouw Herben inzake 
gedeelte Sibbergroeve

De reactie van de provincie is nog niet 
binnen, zodra het college de reactie heeft 
ontvangen zal wethouder Vankan deze met 
de raad delen.

Er is nog geen reactie van de provincie 
ontvangen. Zodra deze binnenkomt zal 
deze ter inzage worden gelegd. 
08/05/2020: begin Mei is een 
herinnering verzonden aan de Provincie 
om te reageren.

Voorstel college betreffende vaststellen 
ambitiedocument implementatie 
Omgevingswet

Een deel van de vandaag gestelde vragen 
worden meegenomen in de uitwerking van 
het nu voorliggende ambitiedocument, dit 
komt straks bij het uitwerken van de 
omgevingsvisie en het omgevingsplan aan 
de orde. Een voorbeeld is de wijze waarop 
met participatie wordt omgegaan. Daar 
moet nog goed over nagedacht worden: het 
is mogelijk hier een beleidsregel voor op te 
stellen, men kan een participatie-
verordening vastgelegd, etc. Hier is 
aandacht voor en vóór 1 januari 2021 moet 
de raad hier een besluit over nemen.

Dit geldt ook voor het inventariseren van de 
verordeningen die dit raakt. Er heeft een 
grove QuickScan plaatsgevonden maar als 
het ambitiedocument is vastgesteld wordt 
geïnventariseerd welke verordening hierop 
wel en welke verordening hierop niet van 
toepassing is. Op het moment dat die lijst 
definitief is wordt deze met de raad 
gedeeld en meegenomen in het 
omgevingsplan en de omgevingsvisie.

Afgehandeld. Is integraal opgenomen in 
het opstellen van de uitwerking van het 
Ambitiedocument.


